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Από το υπ’αριθ. 19 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 411/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση  τροποποίησης    προϋπολογισμού και 
τεχνικού προγράμματος Δήμου έτους 1998 . 

 
 
       Σήμερα  23 Νοεμβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 19-11-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  15  μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Ι. Κουρουζίδης            ______ 
2. Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
3. Κ. Κόλβατζης Θ. Τέτος  
4. Κ. Βαφείδης Π. Καρασαββίδου  
5. Α. Δελαβερίδης Κ. Γκαβαϊσές  
6. Ε. Λελεκάκης Α. Μαρκούλης  
7. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου Απόντες  Πάρεδροι 
8. Α. Καραντουμάνης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
9. Λ. Τάκης Β. Τσίλης Α. Χατζηγεωργίου 

10. Ε. Παναγιωτίδης Δ. Ζαμάνης  Γ. Μπαλτζής 
11. Ο. Σιδηρόπουλος   Α. Καραγιοβάνης 
12. Ε. Σοφιανίδης    
13. Γ.  Χιονίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 

Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ. 408/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ. 412/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ευστ. Παναγιωτίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ.  416/98 προσήλθε ο κ.  
Κ.Κόλβατζης. 

14. Μ. Αδαλόγλου 
15. Π. Αγαθαγγελίδης 

   
   
   

 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το αυτό 18ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-11-98 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου που έχει ως εξής: 
 Σας  γνωρίζουμε ότι στον προϋπολογισμό και στο Τεχνικό Πρόγραμμα του 
Δήμου, έτους 1998 δεν είχε προβλεφθεί το έργο "Ανάπλαση-αξιοποίηση-ανάδειξη 
κοίτης Τριποτάμου, στην περιοχή εκκλησιών Τριποτάμου" (LEADER II). 
 Προκειμένου να προχωρήσει η εκτέλεση του έργου αυτού, πρέπει να γίνει 
τροποποίηση του προϋπολογισμού και του Τ.Π. του Δήμου ως εξής: 
 Μεταφέρει από το αποθεματικό (511.1) ποσό δρχ. 10.000.000 και δημιουργεί 
νέα πίστωση με ΚΑ 75/151.9στ  "ιδία συμμετοχή στο έργο "ανάπλαση-αξιοποίηση-
ανάδειξη κοίτης Τριποτάμου, στην περιοχή εκκλησιών Τριποτάμου" και ποσό δρχ 
10.000.000. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος: Ο κ. Παναγιωτίδης, με τον οποίο μετέχουμε στο συμβούλιο της 
ΑΝΗΜΑ ως εκπρόσωποι του Δήμου, ήταν στο τελευταίο συμβούλιό της και μου 
έθεσε το εξής θέμα. Εκεί στο μέτρο του περιβάλλοντος υπήρχε ένα έργο συνολικής 
αξίας 50 εκ. δρχ. και είναι απ΄ αυτά που έχουν χρηματοδότηση 80% και ίδια 
συμμετοχή 20%. Η απόφαση μετά την προκήρυξη της ΑΝΗΜΑ ήταν να εγκρίνει την 
μελέτη που υπέβαλλε η κοινότητα Τριποτάμου και που αφορά το έργο που 
αναφέρεται στο παραπάνω σημείωμά μου. 
 Η προμελέτη αυτή έγινε από πλευράς της δημ. επιχείρησης «ΗΦΑΙΣΤΟΣ» και 
για να ολοκληρωθεί η πρόταση χρειάζεται να διασφαλιστεί η ίδια συμμετοχή άλλως 
θα χάσουμε τα 40 εκ. που είναι απ΄ το πρόγραμμα LEADER  II. 
 Εισηγούμαι να εγκριθεί η παραπάνω προτεινόμενη τροποποίηση δεδομένου 
ότι το έργο θα εκτελεστεί στα πλαίσια του ενιαίου Δήμου, από την καινούργια χρονιά 
διότι δεν μπορεί να γίνει φέτος. Να υπάρξει και η δέσμευση ότι αυτή η πρόβλεψη θα 
είναι και στον νέο προϋπ/σμό. 
 Παναγιωτίδης: Θα ήθελα ν΄ αναφέρω κάτι το οποίο έγινε σημείο αναφοράς 
προεκλογικά. Ότι η ανάπλαση του Τριποτάμου χρειάζεται και μελέτες 
περιβαλλοντικές  και μελέτες έργων. Να είστε ήσυχοι ότι το έργο θα γίνει με τον 
καλύτερο τρόπο.  
 Αυτά είναι έργα περιβάλλοντος που αφορούν τους ΟΤΑ. Θα ήθελα να πω για 
τα ΕΑΠΤΑ ότι το υπουργείο Ανάπτυξης δεν δέχεται πλέον τις καινούργιες προτάσεις 
που κάνουμε . Ενδεχομένως να έχετε μία άποψη για την Αναπτυξιακή όχι ιδιαίτερα 
καλή, σάς  πληροφορώ ότι αυτή τη στιγμή είναι μία καλή εταιρεία η οποία έχει βρει 
τον δρόμο της και η οποία κλείνει το LEADER. Είναι από τις λίγες εταιρείες που το 
κάνουν αυτό και υπάρχουν προτάσεις από άλλες εταιρείες, που δεν το έχουν κάνει, να 
πάρει ένα μεγάλο μέρος του LEADER II από εκείνους για ν΄ αξιοποιήσει και άλλες 
δράσεις μέσα στο νομό. Υπάρχει όμως ένας περιορισμός, ότι το μέτρο 6 που αφορά 
το περιβάλλον και το οποίο μπορούν να το λειτουργήσουν μόνο οι ΟΤΑ αποκλείεται, 
δηλ. είναι το τελευταίο κονδύλι που παίρνει ο Δήμος και τελειώνει το μέτρο αυτό. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
  Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 19-11-98 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 1998 για τη δημιουργία νέας πίστωσης και την εγγραφή νέου έργου.  
3.-Τις διατάξεις των άρθρων 106  και 265 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.)  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 



Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 
 Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1998  ως εξής: 
Μεταφέρει από το αποθεματικό (511.1) ποσό δρχ. 10.000.000 και δημιουργεί νέα 
πίστωση με ΚΑ 75/151.9στ «Ιδία συμμετοχή στο έργο ανάπλαση –αξιοποίηση-
ανάδειξη κοίτης Τριποτάμου, στην περιοχή εκκλησιών Τριποτάμου» και ποσό δρχ. 
10.000.000. 
 Β) Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων έργων 
του Δήμου έτους 1998   ως εξής: 
 Στο κεφάλαιο ΣΤ΄ ΔΙΑΦΟΡΑ – ΚΤΙΡΙΑ και με α/α 21 γράφει νέο έργο με 
τίτλο «Ιδία συμμετοχή στο έργο ανάπλαση – αξιοποίηση – ανάδειξη κοίτης 
Τριποτάμου στην περιοχή εκκλησιών Τριποτάμου» και με ποσό δρχ. 10.000.000. 
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     411/ 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 

 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Α. Καραντουμάνης   

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ     
     
     

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-11-1998 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


